

**LONDON**

**ATTRACTIONS**

ДОСТОПРИМЕЧАТЕЛЬНОСТИ ЛОНДОНА

---

**London** is the heart of Great Britain and its leader in terms of population (about 8 million people live in the capital). This is not only a favorite place for tourists, but also a city of world importance.

**Лондон** - сердце Великобритании и его лидер по количеству населения (в столице проживает примерно 8 млн. человек). Это не только любимое место туристов, но и город мирового значения.





# BUCKINGHAM PALACE

БУКИНГЕМСКИЙ ДВОРЕЦ

**Buckingham Palace** is a palace that belongs to Queen of Great Britain Elizabeth II.

It was built in 1703.

**Букингемский дворец** – дворец, который принадлежит королеве Великобритании Елизавете II.

Был построен в 1703 году.















# WESTMINSTER PALACE

ВЕСТМИНСТЕРСКИЙ ДВОРЕЦ

**The Palace of Westminster** has been the home of the British government for over 900 years. The building consists of 1100 rooms, 100 stairs and 11 courtyards.

**Вестминстерский дворец** более 900 лет является домом британского правительства. Здание состоит из 1100 комнат, 100 лестниц и 11 дворов.







# BIG BEN

## БИГ БЕН

**Big Ben** is one of the main attractions in London.

Big Ben is the name of the largest bell in the clock. Big Ben is part of the Palace of Westminster.

Big Ben is the largest four-sided clock with bells and the third tallest clock tower in the world.

**Биг Бен** — это одна из главных достопримечательностей Лондона.

Биг Бен является названием самого большого колокола в часах. Биг Бен является частью Вестминстерского дворца. Биг Бен — это самые большие четырехсторонние часы с колоколами и третья по высоте часовая башня в мире.











# TOWER BRIDGE

ТАУЭРСКИЙ МОСТ

**Tower Bridge** is a drawbridge in central London over the River Thames. It is the most famous bridge in the world. Designed by Sir Horace Jones and opened in 1894.

**Тауэрский мост** - разводной мост в центре Лондона над рекой Темзой. Является самым знаменитым мостом в мире. Спроектирован сэром Хорейсом Джонсом и открыт в 1894 году.







# TRAFALGAR SQUARE

## ТРАФАЛЬГАРСКАЯ ПЛОЩАДЬ

**Trafalgar Square** was built in honor of the Battle of Trafalgar in 1805, as a result of which England achieved naval superiority over France. In the center of the square is the statue of the hero Trafalgar, Admiral Nelson.

Trafalgar Square is a traditional place for rallies, demonstrations, as well as mass celebrations.

**Трафальгарская площадь** построена в честь Трафальгарской битвы 1805 года, в результате которой Англия добилась морского превосходства над Францией. В центре площади - статуя героя Трафальгара адмирала Нельсона.

Трафальгарская площадь — традиционное место митингов, демонстраций, а также проведения массовых праздников.











# PICCADILLY

## ПЛОЩАДЬ ПИКАДИЛЛИ

**Piccadilly** is London's main square at the junction of five streets. The main attractions of Piccadilly are huge neon signs and a statue of an angel of Christian mercy.

**Площадь Пикадилли** - главная площадь Лондона на соединении пяти улиц. Основные достопримечательности площади Пикадилли — огромные неоновые рекламы и статуя ангела христианского милосердия.









# SHERLOCK HOLMES MUSEUM

МУЗЕЙ ШЕРЛОКА ХОЛМСА

**Sherlock Holmes Museum** - London house-museum of the legendary detective Sherlock Holmes from the book of Arthur Conan Doyle.

**Музей Шерлока Холмса** — лондонский дом-музей легендарного сыщика Шерлока Холмса из произведения Артура Конан Дойля.







# HARRY POTTER PARK

## ПАРК ГАРРИ ПОТТЕРА

On March 31, 2012, an exhibition opened at the studio where the Harry Potter films were filmed. During the tour, you can look into the closet under the stairs where Harry lived, find yourself in the Great Hall of Hogwarts, the Gryffindor common room and the potions class, visit Diagon Alley and Dumbledore's office.

31 марта 2012 года на студии, где снимались фильмы про Гарри Поттера, открылась выставка. Во время экскурсии можно заглянуть в чулан под лестницей, где жил Гарри, оказаться в Большом зале Хогвартса, общей комнате Гриффиндора и классе зельеварения, побывать в Косом переулке и в кабинете Дамблдора.













# MADAME TUSSAUDS MUSEUM

## МУЗЕЙ МАДАМ ТЮССО

**Madame Tussaud's** is a wax museum. Founded by sculptor Maria Tussauds in 1835.

Now the museum consists of several thematic halls, in which about 1000 wax sculptures of the most famous people of their time are collected. Each is recreated with compelling similarities, and costs under \$ 150-200.

**Музей мадам Тюссо** — музей восковых фигур. Основан скульптором Марией Тюссо в 1835 году.

Сейчас музей — это несколько тематических залов, в которых собрано около 1000 восковых скульптур самых известных людей своего времени. Каждая воссоздана с неотразимым сходством, и стоит под 150-200\$ тысяч.















# LONDON EYE

## ОКО ЛОНДОНА

**The London Eye** is a giant Ferris wheel installed in London on the banks of the Thames. Wheel height is 135 meters.

There are 32 passenger capsules on the wheel, according to the number of districts of London. Each capsule can accommodate up to 25 people. The turnaround takes 45 minutes.

**Око Лондона** – это гигантское колесо обозрения, установленное в Лондоне на берегу Темзы. Высота колеса 135 метров.

На колесе установлены 32 пассажирские капсулы, по числу районов Лондона. Каждая капсула вмещает до 25 человек. Оборот занимает 45 минут.



